
SCHRIFTELIJKE VRAAG

nr. 855
van IMADE ANNOURI
datum: 10 maart 2021

aan LYDIA PEETERS
VLAAMS MINISTER VAN MOBILITEIT EN OPENBARE WERKEN

Openbaar vervoer  -  Ticketintegratie Antwerpen

Eind 2017 lanceerden De Lijn en de NMBS de City Pass in Antwerpen en Gent. Die bestond 
al langer in Luik, Charleroi en Brussel. Voor 60 euro per maand kan men daarmee op het 
hele net van De Lijn (ook buiten de steden) reizen, en met de trein tussen een aantal 
stations binnen de stad. De bedoeling is dat reizigers gemakkelijk van het ene op het 
andere openbaarvervoermiddel kunnen overstappen. 

Ondertussen kan de pendelaar ook gebruikmaken van een aantal MaaS-applicaties. De 
eindgebruiker krijgt dan via een MaaS-app toegang tot openbaar vervoer, deelfietsen, -
scooters, -auto’s en –steps, taxidiensten, DeWaterbus, parkeerfaciliteiten en 
laadinfrastructuur. Op de website van Slim naar Antwerpen worden de volgende 
mobiliteitsapps gepromoot: Skipr, Whim, Mobiflow en KBC Mobile.
 
1. Hoeveel City Pass-maandabonnementen werden in Antwerpen verkocht van 2018 tot 

nu? 

Graag een overzicht per jaar, maand en onderverdeling in de verschillende 
tariefformules.

2. Hoeveel City Pass-jaarabonnementen werden in Antwerpen verkocht van 2018 tot nu? 

Graag een overzicht per jaar, maand en onderverdeling in de verschillende 
tariefformules.

3. Hoe evalueert de minister de tarieven van de City Pass?

4. Wordt er overwogen om de abonnementsprijzen aan te passen in de toekomst? Zo ja, 
wat is de grootteorde en met welke timing?

5. Hoeveel bedraagt de totale financiële investering van De Lijn voor de City Pass in 
Antwerpen?

6. Hoeveel bedragen de totale inkomsten van de City Pass voor De Lijn in Antwerpen?

7. Hoeveel tickets voor De Lijn werden er van 2018 tot nu verkocht via de verschillende 
MaaS-apps? 

Graag een opsplitsing per jaar en per applicatie.

8. Hoe evalueert de minister de populariteit van de City Pass, ook in verhouding tot de 
verschillende MaaS-apps die actief zijn in Antwerpen?

9. Is er bijkomende promotie voor de City Pass nodig?



10. In zijn antwoord op de schriftelijke vraag nr. 84 van 5 november 2018 van Björn 
Rzoska aan de toen bevoegde minister Weyts gaf de minister aan dat De Lijn en de 
NMBS het potentieel van een grotere zone aan het onderzoeken waren. 

a) Wat is het resultaat van dit onderzoek?

b) Is een verdere uitbreiding op korte termijn aangewezen om de modal shift te 
realiseren die nodig is in het kader van de werken aan de Ring van Antwerpen?

c) Wordt een verder uitbreiding en tariefaanpassing onderzocht om de 50/50-
doelstelling van het Toekomstverbond te realiseren?

11. In zijn antwoord op diezelfde schriftelijke vraag van Björn Rzoska gaf de minister aan 
dat de verkoop van de City Pass vanaf 2019 ook via De Lijn zou kunnen gebeuren. 

a) Hoe komt het dat dit tot op de dag van vandaag nog niet het geval is?

b) Wanneer wordt de verkoop van de City Pass bij De Lijn ingevoerd?



LYDIA PEETERS
VLAAMS MINISTER VAN MOBILITEIT EN OPENBARE WERKEN

ANTWOORD
op vraag nr. 855 van 10 maart 2021
van IMADE ANNOURI

1. Hieronder de verkoop per maand:

jaar maand City Pass 
Antwerpen 
Buzzy 1m

City Pass 
Antwerpen 
Omni 1m

totaal

2017 10 3 19 22
2017 11 2 29 31
2017 12 3 29 32
2018 1 4 42 46
2018 2 5 33 38
2018 3 4 36 40
2018 4 3 37 40
2018 5 5 37 42
2018 6 2 30 32
2018 7 4 23 27
2018 8 4 31 35
2018 9 5 35 40
2018 10 6 36 42
2018 11 4 41 45
2018 12 3 24 27
2019 1 6 56 62
2019 2 6 41 47
2019 3 5 42 47
2019 4 7 37 44
2019 5 4 38 42
2019 6 4 29 33
2019 7 7 20 27
2019 8 1 23 24
2019 9 1 49 50
2019 10 3 41 44
2019 11 4 35 39
2019 12 1 29 30
2020 1 5 44 49
2020 2 6 30 36
2020 3 3 32 35
2020 4 0 7 7
2020 5 0 13 13
2020 6 1 18 19
2020 7 0 15 15
2020 8 0 17 17
2020 9 5 17 22
2020 10 2 17 19
2020 11 3 19 22
2020 12 1 12 13



2. Hieronder de verkoop per maand:

jaar maand City Pass 
Antwerpen 
Buzzy 1m

City Pass 
Antwerpen 
Omni 1 m

totaal

2017 10 1 5 6
2017 11 0 9 9
2017 12 1 4 5
2018 1 1 10 11
2018 2 1 4 5
2018 3 2 10 12
2018 4 1 3 4
2018 5 0 9 9
2018 6 0 5 5
2018 7 1 2 3
2018 8 0 5 5
2018 9 0 7 7
2018 10 1 13 14
2018 11 0 10 10
2018 12 0 9 9
2019 1 0 17 17
2019 2 1 11 12
2019 3 0 13 13
2019 4 0 7 7
2019 5 0 7 7
2019 6 0 12 12
2019 7 1 4 5
2019 8 0 10 10
2019 9 1 8 9
2019 10 0 11 11
2019 11 0 17 17
2019 12 0 21 21
2020 1 0 22 22
2020 2 0 7 7
2020 3 0 5 5
2020 4 0 2 2
2020 5 1 2 3
2020 6 0 12 12
2020 7 0 3 3
2020 8 0 4 4
2020 9 0 6 6
2020 10 0 2 2
2020 11 0 8 8
2020 12 0 13 13

3. De tarieven werden bepaald in overleg met de twee vervoermaatschappijen en 
voorzien in een korting voor de klant. Beide bedrijven dienen hier uiteraard rekening 
te houden met de economische realiteit.

4. De Lijn heeft geen intentie om de prijzen aan te passen.

5. Buiten de campagnes bij de opstart waren er geen financiële investeringen van De 
Lijn voor de City Pass.



6. In de periode 2018 tot en met 2020 werden er ongeveer 100.000 netto-
vervoersontvangsten geboekt voor City Pass Antwerpen.

7.

 2018 2019 2020 
jan+feb 
2021

Aankoop 10-rittenkaart via m-
leveranciers

        
2.842 

      
35.340 

      
40.663 

             
9.160 

Aankoop m-ticket via m-leveranciers
     
515.817 

     
926.844 

     
621.990 

            
88.179 

Een opsplitsing per MaaS-app/per m-leverancier is marktinformatie die niet 
beschikbaar gesteld kan worden.

8. Er is weinig vraag in de markt naar de City Pass. De City Pass is een 
abonnementsformule die niet vergelijkbaar is met ticketing formules zoals het m-
ticket of de m-card10.

9. Bijkomende promotie specifiek voor de City Pass is op dit moment niet aan de orde. 
In de komende maanden zal De Lijn alle zeilen moeten bijzetten om na de COVID-19 
pandemie haar reizigers terug te winnen. Op dit moment een laag-volume- product 
gaan promoten is dus zeker geen prioriteit.  

10. a) Dit onderzoek werd tot op heden niet verder opgenomen.

b-c) De modal shift zal niet gerealiseerd worden door de City Pass maar wel door 
een frequent en vlot (met aandacht voor doorstroming) 
openbaarvervoeraanbod.  Een uitbreiding van de zone kan het product wel 
aantrekkelijker maken voor een grotere groep gebruikers. De zone uitbreiden 
blijft voor De Lijn een optie.

11.Gezien de lage verkoopvolumes was dit niet de eerste prioriteit. De Lijn werkt aan de 
introductie van andere tariefproducten, die aansluiten op de wijzigende 
klantenbehoeftes die nog versterkt werden na de COVID-19 pandemie. Lancering van 
deze producten is voorzien in 2022.


